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1.-  Venim  demanant  repetdament  que  els  Regidors/es  del  Grup  Municipal
d’UPyD  es  manifesten  sobre  la  possibilitat  de  concorrer  a  les  properes  eleccions
municipals  per  un  partt  distnt  al  que  actualment  representen.  A  preguntes  orals
nostres únicament el  Sr.  Miralles  ens ha  donat  una resposta  clara.  Felicitem al  Sr.
Miralles per la seua mostra de sinceritat i de respecte a les sigles d’UPyD per les quals
va ser elegit i que ara representa. En les nostres preguntes parlem de “Transfuguisme
encobert”,  en algunes de les  seues  respostes  s’entra  a  valorar  si  el  concepte està
normatvitzat o no i  altres consideracions que, al nostre entendre, no venen al cas.
Igualment ens parlen de les llibertats personals a l’hora de presentar-se o no a unes
eleccions  per  un o altre  partt,  cosa  que compartm,  evidentment.  Però vostès  no
entren, en les seues respostes, en el fons de la qüesti. Tots vostès saben a que ens
estem referint quan parlem de “Transfuguisme encobert”. La qüesti no tndria major
importància  si  vostès  no  estgueren  cobrant  un  jornal  de  l’Ajuntament.  Vostès
contnuen cobrant un salari perquè encara consten com a membres de l’UPyD. Si algun
Regidor d’UPyD abandonara el Grup deixaria de cobrar com li ha passat al Sr. Alcalde.
De vegades sembla que algú de vostès està actuant com si pensara que Novelda no es
coneixedora  d’aquesta  circumstància.  Estem  parlant  de  diners  de  l’Ajuntament,
Novelda té dret a conèixer les seues intencions perquè de no ser així  ens podríem
trobar davant la situacii de Regidors/es que estan cobrant fns fnal de legislatura i, al
mateix temps, anunciar la seua candidatura per altre partt. Esperem que no siguen
vostès capaços d’arribar a eixa situacii. Ètcament seria  una situacii lamentable i de
falta  de  respecte  a  Novelda.  Actualment,  tal  i  com  han  anat  donant-se  les
circumstàncies,  tant  l’Alcalde  (encara  que involuntàriament)  com el  Sr.  Miralles  es
troben  fora  de  dubtes  respecte  a  la  seua  situacii  econòmica  però,  i  la  resta  de
Regidors/es d’UPyD? És per això que els  PREGUEM a dits Regidors/es que facen una
cosa tan senzilla com és explicar-li  a  Novelda les seues intencions i,  si  fira el  cas,
abandonar  el  Grup d’UPyD i  no  aferrar-se  a  cobrar  un  jornal  de  l’Ajuntament  fns
l’últm moment.

2.-  A  preguntes  orals  nostres  la  Sr.  Becerra,  dona  per  contestades  unes
preguntes amb la supèrbia de posar per escrit que les dona per contestades quan no
les ha contestades. Sr. Becerra, això no ho pot fer vostè. És per això que en este Plenari
li tornem a fer les mateixes senzilles preguntes que vostè es nega a contestar. El que
vostè estga més o menys enfadada per les preguntes que li fem no es motu per a
deixar  de  contestar-les.  Les  preguntes  li  les  fem  senzillament  perquè  algunes
afrmacions  fetes  per  vostè  en  Plenari  ens  creen  dubtes  raonables  sobre  la  seua
veracitat  i  volem que ens aclarisca la situacii.  Vostè no ens pot contestar:  “que si
quieren que sea más concreta, partan del respeto a mi persona”. Vosté conteste que
es la seua obligacii i valore com vulga les nostres intervencions. Ací no estem per a fer
exercicis  d’infantlisme.  “Si  me enfado,  no  contesto”.  Un  poc  més  de  serietat,  Sr.
Becerra. Li posem un exemple: en un Plenari vostè va afrmar (pot revisar el vídeo) que



Conselleria  li  havia  enviat  uns  escrits  pels  quals  les  hores  contractades  per
l’Ajuntament  al  professorat  de  l’Escola  de  Dansa  havien  d’estar  aprovades  per
Conselleria  en  resposta  a  preguntes  nostres  sobre  l’ampliacii  dels  horaris  del
professorat. Tenim dubtes sobre la relacii d’una cosa i altra. Sols li demanem eixos
escrits i vostè allarga el tema i els escrits no apareixen. La qüesti és ben fàcil, si vostè
no va  mentr  en  aquell  Plenari,  facilite’ns  els  escrits.  És  per  això  que li  PREGUEM
després de mesos ens conteste a les preguntes orals que li  hem tornat a formular
aquesta nit així com igualment li PREGUEM AL Sr. Alcalde li recorde a la seua Regidora
de Personal que conteste a dites senzilles preguntes.

3. No és la primera vegada que ens referim a l'aplicacii mòbil ANEM (Agenda de 
Novetats i Esdeveniments Municipals) desenvolupada per la Federacii Valenciana de 
Municipis i Províncies. Recentment hem sabut que també des de la Conselleria de 
Cultura s'està treballant en una aplicacii mòbil que reunisca tota l'oferta cultural 
valenciana i s'integre amb les actvitats municipals i provincials. És cert que després de 
la nostra insistència, es va utlitzar durant un temps, però és una pena que de nou haja 
caigut en l'oblit. Així, per exemple, estes festes de Nadal sabíem que podíem anar a 
Crevillent a patnar sobre gel, a pintar o al teatre infantl, a cantar o al contactes a 
Callosa d'en Sarrià o de concert en la Vila, però ni novelders ni visitants han pogut 
trobat cap actvitat a Novelda. Sr. Alcalde, li PREGUEM promoga l'ús de l'aplicacii 
mòbil per a ser un Ajuntament "modern i normal" que fa difusii de les seues actvitats 
a veïns, veïnes i visitants a través de les noves tecnologies.


